



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2000-23**

under the

**PLUMBING INSTALLATION AND
INSPECTION ACT
(O.C. 2000-286)**

Filed June 23, 2000

1 *Section 3 of New Brunswick Regulation 84-187 under the Plumbing Installation and Inspection Act is amended by adding after subsection (5) the following:*

3(6) Notwithstanding Sentence 6.1.7.(2) of the Code, every hot water tank of a storage-type service water heater shall be equipped with both a temperature relief valve with a temperature sensing element that meets the requirements of Subclauses 6.1.7.(2)(a)(i) and (ii) of the Code and a thermal cut-out device that meets the requirements of Subclauses 6.1.7.(2)(b)(i), (ii) and (iii) of the Code.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2000-23**

établi en vertu de la

**LOI SUR LE MONTAGE ET L'INSPECTION
DES INSTALLATIONS DE PLOMBERIE
(D.C. 2000-286)**

Déposé le 23 juin 2000

1 *L'article 3 du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-187 établi en vertu de la Loi sur le montage et l'inspection des installations de plomberie est modifié par l'adjonction après le paragraphe (5) de ce qui suit :*

3(6) Nonobstant le paragraphe 6.1.7. 2) du Code, chaque réservoir à eau chaude d'un chauffe-eau à accumulation doit être muni d'une soupape de sécurité thermique avec un capteur de température conforme aux exigences des sous-alinéas 6.1.7. 2)a)i) et ii) du Code et un coupe-circuit thermique conforme aux exigences des sous-alinéas 6.1.7. 2)b)i), ii) et iii) du Code.